



Co-educational 男女校

Independent School 私校

Christian 基督教

www.plymouthcollege.com

12.35 acres 英畝
Town school 城鎮學校

Age Range of School 學校學生年齡 3-18

Age Range of Boarders 寄宿生年齡 9-18

Plymouth College's approach - Supportive, Inclusive, Inspiring

My message to you :

"Each student is treated as an individual, so they can excel, inspire and achieve."

Plymouth College is a non-selective independent school for pupils from the ages of 3 to 18. The school offers a wide range of GCSE and A Level courses and has been recognized as offering one of the highest value added educations of any independent school in Devon and Cornwall. Boarders, at Plymouth College, are all accommodated on site, in one of the 3 boarding houses.

The school has an enviable world-wide reputation for sport, providing a wide range of sport for all from a friendly game of football to the rigorous training required to become an Olympic Champion. We compete at all major sports and have a world renowned performance sport programme for Swimming, Modern Pentathlon, Fencing, Triathlon and Diving. In the 2016 Rio Olympics the school was represented by 10 former and current students.

An extensive extra-curricular programme offers over 60 activities per term including: Ten Tors; Cadets; Sailing; Drama; Music; Pre-Med; Entrepreneurial Society as well as many others.

However, what really separates Plymouth College from other schools is its success culture. Success is celebrated by staff and students alike. It is this culture that ensures our students win places to the world's top universities; Olympic Gold medals and scholarship to the UK's top creative art and music colleges.

Plymouth College的教學模式 - 熱情多助、關愛備至、啟發靈感

我們的話：

「我們重視每位學生的獨特之處，好讓他們出類拔萃、啟迪天賦、成就自我。」

Plymouth College 是一間私立學校，招收3至18歲學生，本校歡迎不同程度及能力的同學報讀，提供的一連串GCSE & A Level課程均獲認為德文郡和康瓦爾郡的私立學校之中的最高增值教育類別。本校共有三間學生宿舍，寄宿學生將獲安排住宿其中一間。

本校令人艷羨的體育成績譽滿全球，尤以游泳、現代五項、劍擊、三項鐵人賽及跳水，均可見本校學生於國際賽事中發光發亮；而於2016年里約熱內盧奧運會，本校更有10名校友及學生參與賽事。本校的體育項目種類繁多，不論足球友誼比賽以至嚴格的奧林匹克選手訓練，本校學生均可參與。

本校每學期均提供超過60項課外活動，當中包括十山遠足、青少年義勇軍、帆船運動、戲劇、音樂、醫學院先修活動、以及企業家協會等，多不勝數。

然而，Plymouth College得以別樹一幟，實有賴於本校成功的文化 -- 由本校老師及學生攜手頌揚的文化。憑着這份文化，讓本校學生得以於世界級頂尖大學獲得取錄，於英國首屈一指的創意藝術及音樂學院考獲獎學金，甚至於奧林匹克運動會勇奪獎項。

Information is provided by school 資料由學校提供

Copyright © 2021 Academic Asia All Rights Reserved. 版權所有不得轉載



286
Boys 男生

190
Girls 女生



81
Boys 男宿生

40
Girls 女宿生

Percentage of Boarders stay over the weekend 週末留宿生比例 90%

Percentage of International Students 國際學生比例 17%

Nationalities Mix Excluding British 不同國籍(不包括英國)	36 Countries 國家
HK Students 香港學生	28
Mainland Chinese Students 中國內地學生	5

Boarding Fees for year 2022/2023 GBP	Year 7-8班：	£29,835
per year 2022/23 每年費用	Year 9-11班：	£32,610
	Year 12-13班：	£34,200

Educational programmes offered 提供課程包括 GCSE/IGCSE A Levels

Staff/Student ratio 師生比例 1:6

English Language Teaching YES 有 provided if needed 英語輔導班

Cost of English Language Teaching 英語輔導班費用 £25 per lesson for EAL 1:1 Lessons 英語輔導課程以一對一形式上課，每堂25英鎊

2021 Academic Results 學術成績

	A*-A(7-9)	A*-B(6-9)	A*-C(4-9)
GCSE	53%	72%	89%

	A*-A	A*-B	A*-C
AL	51%	77%	91%

Location 學校地點

Nearest Airport(s) 最近機場：
Bristol, Gatwick, Heathrow, Exeter, Newquay
布里斯托爾機場、蓋特威克機場、希思羅機場、阿克希特國際機場、紐基機場

Cost of Airport Transfer per journey 機場接送每程費用：
£50 for coach transfer OR
£250 - £300 for private transfer
由學校安排之旅遊車接送，每程50英鎊；亦可安排個人接送，每程250-300英鎊

3.4 hours drive from London 距離倫敦3.4小時車程

